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Mødereferat:   Afdelingsbestyrelsen – afd. 12  // Møde dato: 19/8-2020 
 Tilstede: Birthe, Christa, Arne    
 Referent: Arne 
 
Næste møde 

• Onsdag 16/9-20, kl. 17.00-18.30 i gildesalen 
 
Referat 

• Gennemgang af formands beretning og forslag til afd.møde 

• Planlæg arb.dag i efteråret 3/10 kl 9.30-16 incl. pizza 
(forslag: male køkken, petanque bane, 2 fodboldsspil, rengøre kældergange) 

• Find pris på WIFI i gildesal (Birthe) 

• Arrangement of affaldssortering – hverdag kl 17-18 – omkring 1/10 (Birthe) 

• Rengøring -  a) bund af trappeopgange b) på trapper (næste møde) 

• Kombineret gartner/rengørings stilling – evt incl. robot plæneklippere  (næste møde) 

• Gæsteværelse – Se hvor tit det bruges i blok 15-21, inden vi ordner et mere (blok 23-29) 

• DOA ansvarlig – er søgt på facebook siden – droppes nu.  ? 

• Facebook-siden. Har pt 33 medlemmer 
 

Fra tidligere 

• Luk hækken mellem vores vej og cykelsti [Birthe->Ebbe/Jesper] 

• Emhætter. Ikke ordentligt træk i dem. Lav forslag til afd.mødet [Nilofar] 

• Hoveddøre – afsluttet på nær små-rep. 

• Sommerfuglebuske – 2019, aftalt med Jesper – kan startes nu (->foråret 2021) [Birthe] 

• Petanque baner – 2020, udskydes til forår 2021 pga øvrige aktivitet 
 
Aftalte Søbo arbejder 

• Energiforbedring – Søgt om 1mill.kr. / hovedbestyrelse har pt godkendt 600.000 kr 

• Altandør + sovev.vindue udskiftes – 2020, igangsat 

• Tag og solceller – 2020, igangsat 

• Handicap P – 2019, Skilt mangler 

• Opmaling af P-pladser – 2019, Skal gøres om. Forkert maling brugt. (og 2 pladser og bump var 
glemt). Vicevært er informeret 

• Affaldshuse – skal fjernes, men tidspunkt er pt uklart hos Søbo. (Bevar et til brændeskur) 
 
Andre aktiviteter 

•  
 

Næste markvandr/afd.møde 

• 2021 afd.møde: Nye kælderdøre 
 


